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Vladimír Vöröš, Starosta Obce Lúka 

 

Odpoveď na interpeláciu zo dňa 
26.5.2025 

 

 

Znenie interpelácie podanej na zasadnutí Obecného 
zastupiteľstva Obce Lúka dňa 26.5.2025 poslancom 
Miroslavom Jánošíkom písomne: 

Otázka: Aký produkt banky starosta, ako štatutár obce, využil na zhodnotenie obecných 
finančných prostriedkov v roku 2024 a akú finančnú čiastku obec z tejto transakcie 

získala? 

Odpoveď na interpeláciu: 

V roku 2024 som ako starosta na zhodnotenie obecných finančných prostriedkov nevyužil 

žiadny produkt banky. 

V súčasnosti je s Prima bankou uzatvorená zmluva o termínovanom vklade, uzatvorená 

12.3.2025, výška vkladu: 50 000,- eur, s dobou viazanosti: 6 mesiacov, s úrokovou sadzbou: 

1,80% p.a.. Ak nedôjde zo strany Obce Lúka k vyplateniu termínovaného vkladu ku dňu 

jeho dostupnosti, bude vklad opätovne viazaný v súlade so všeobecnými obchodnými 

podmienkami Prima banky. Predmetná zmluva bola zverejnená v zmysle zákona dňa 

17.3.2025. 

Po nástupe do funkcie Starostu Obce Lúka 28.11.2022 som nezaznamenal v účtovníctve 

Obce Lúka, že by do toho času (2018-2022) bol vedený akýkoľvek termínovaný vklad. 

Pripomínam, že vo volebnom období 2018-2022 bol predkladateľ tejto interpelácie p. 

Jánošík zástupcom vtedajšieho Starostu Obce Lúka. Neustále som toho názoru, že na 

termínovaný vklad je možné vyčleniť iba voľné finančné prostriedky bežného účtu, teda 
finančné prostriedky z rezervného fondu, zo zábezpek nájomníkov nájomných bytov, 

sociálneho fondu a fondu opráv nie je možné použiť a vyčleniť na termínovaný vklad, toto sú 

finančné prostriedky, ktoré je možné použiť účelovo. Použitie rezervného fondu je možné iba 

na kapitálový výdaj a s predchádzajúcim súhlasom poslancov Obecného zastupiteľstva Obce 

Lúka formou uznesenia. Finančné prostriedky zábezpek nájomníkov sú ich finančné 

prostriedky účelovo viazané, to isté platí aj o sociálnom fonde a fonde opráv. Opakujem, na 
prevod na termínovaný vklad je možné použiť iba voľné finančné prostriedky z bežného účtu 

obce, ak to finančná situácia obce dovoľuje. 

Takýto postup zhodnotenia voľných finančných prostriedkov obce nie je štandardný, pretože 

veľa obcí nedisponuje dostatkom voľných finančných prostriedkov. Vďaka dobrému 

hospodáreniu s finančnými prostriedkami obce sme si mohli previesť uvedenú čiastku na 

termínovaný vklad. 

 

 
 
 

V Lúke, dňa 27.5.2025. 
 

 
 

           Vladimír Vöröš 

         Starosta Obce Lúka 


